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Vragen van het lid Polderman (SP)
aan de ministers van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit en van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over het Berenschotrapport met
betrekking tot antibioticagebruik door
veeartsen. (Ingezonden 5 maart 2010)

1
Kent u het ingetrokken persbericht
van het ministerie van LNV van
23 februari 2010 «Verburg wil
antibioticagebruik in de veehouderij
terugdringen»?1

2
Is het waar dat hierin staat dat uit een
Berenschotrapport blijkt dat 5%
van de dierenartsenpraktijken
verantwoordelijk is voor 80% van het
antibioticagebruik? Is dit correct?
Bent u bereid hier maatregelen op te
nemen?

3
Wilt u het betreffende Berenschot
rapport zo spoedig mogelijk naar de
kamer sturen?

1 Ministerie van LNV, 24 februari 2010
http://www.minlnv.nl/portal/page?_pageid=
116,3387925&_dad=portal&_schema=PORTAL&
p_news_item_id=25107
De Vegetariër, 24 februari 2010
http://www.devegetarier.nl/nieuws/verburg-
antibioticagebruik-in-de-veehouderij-
terugdringen

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2010Z04079
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2010 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


